
Referat 

 

 

 
BUF 

Eltang Skole og Børnehave 

Eltangvej 71 

6000 Kolding 

 

 
Peder Ottosen 

79 79 67 18 
21 30 24 75 

pedot@kolding.dk 

Emne: Bestyrelsesmøde 24-03-14 
6. marts 2024  

 

Møde dato 

14. marts 

Mødested 

Personalerummet 

Møde tidspunkt 

Kl. 19.00 – 21.00  

Møde nr. 

104 

Mødeleder  

André 

Afbud til 

 

Deltagere 

André, Peder O., Allan, Annette, Peter B., Stephanie, Camilla M. 

Fraværende: 

Frederik, Maiken, Jolanda, Camilla A., Annemette S. 

 

Dagsorden 

 

1. Godkendelse af referat 

 

2. Godkendelse af dagsorden 

 

3. Siden sidst (Bilag 1) 

 

4. Nyt fra udvalgene 

 

5. Bestyrelsesvalg 2024  

 

6. Præsentation af kalender skoleåret 2024-2025 (Bilag 2) 

 

7. Drøftelse af principper for fortjeneste i frugtboden (Bilag 3) 

 

8. Eventuelt høringssvar i forbindelse med Lokalplan 0514-11 (bilag 4, bilag 5) 

 

9. Evt. 

 

 

add 1)  

Godkendt  

 

add 2)  

Godkendt  



 

 

 

— 

Side 2 

 

add 3)  

Siden sidst blev gennemgået jf bilag 1.  

 

add 4)  

Fondsudvalg: 

Camilla A. Annette og Peder har afholdt strategimøde d. 4/3-2024 i forhold til søgning af fondsmidler til et 

større projekt omkring etablering af et udendørs undervisningslokale samt et Miyawaki-skovareal. Her 

arbejdes i at lave en form for rød tråd, så projektet er med til at skabe en fysisk sammenhæng mellem 

ESB’s udearealer helt ned til børnehaven. 

 

Trafikudvalget: 

Trafikudvalget har været i dialog med lokalpolitikker omkring trafikforholdene i ESB’s skoledistrikt. 

Endvidere har udvalget et møde senere på ugen omkring en drøftelse af etablering af en mere sikker 

skolevej.  

 

Udvalget for verdensmålsdagen: 

André, Jolanda, Peter B. Annette P. Og Peder O afholdt møde d. 5/3. Udvalgets arbejde blev præsenteret 

for bestyrelsen. Der arbejdes videre med fondssøgning og etablering af yderligere kontakt til potentielle 

deltagere.  

 

add 5)  

Der indkaldes til valgmøde for skoledelen d. 8/4 kl. 18.30 – 19.00.  

Camilla M. er på valg og ønsker ikke genvalg.  

Maiken har meddelt, at hun ønsker at træde ud af bestyrelsen til sommer. Peder kontakter suppleant i 

forhold til gå ind i bestyrelsen til sommer, når Maiken træder ud. 

Frederik er på valg til sommer og ønsker ikke genvalg.  

 

add 6)  

Kalenderen for skoleåret 24/25 er blevet gennemgået. Kalenderen er med det forbehold, at det, grundet 

besparelserne, kan være nødvendigt at ændre eller udelade et arrangement, hvis det ikke er muligt at 

prioritere tiden i forbindelse med skoleårets planlægning grundet manglende personaleressourcer.  

 

add 7)  

Principper for fortjeneste i skoleboden blev drøftet. Det blev besluttet, at der kunne laves et max beløb pr. 

elev til skolerejsen i 6. klasse. Et eventuelt overskud, efter tildelingen til skolerejsen, kommer til drøftelse i 

elevrådet, som vender tilbage til bestyrelsen med forslag til, hvordan et sådan overskud kan forvaltes. 

 

add 8) 

Trafikudvalget udarbejder et høringssvar til lokalplan 0514-11. Fristen for dette er 3. april. 

 

add 9) 

Intet at bemærke 


